



Feng Ye

Shanghai

+86 21 6080 0318
feng.ye@hankunlaw.com

PRACTICE AREAS

- Intellectual property
- Dispute resolution

PROFESSIONAL EXPERIENCE

Mr. Ye focuses his practice on dispute resolution matters and is experienced in dealing with commercial litigation and commercial arbitration cases. Mr. Ye has been engaged as the leading litigator in a large number of complex litigations and arbitration cases in connection with bank loans, PE funds, real estate developments, construction engineering, trademark and copyright infringement, unfair competition, advertising and media, corporate control, equity investments, international trade, esports games, and auction and pawning. With extensive experience in civil and commercial litigation and arbitration, Mr. Ye provides clients with professional, efficient dispute settlement solutions and legal services through in-depth analysis and an accurate grasp of case issues. Mr. Ye was recognized among the Top 15 China Litigators by Asian Legal Business in 2015.

Mr. Ye has been serving as a long-term legal counsel and has been providing legal services to different governmental authorities and is familiar with governmental legal affairs. He has studied in-depth the rural collective economic system and has extensive practice experience in the operation and management of collective property. Mr. Ye also provides long-term legal services for a number of well-known Chinese and foreign companies and institutions, including but not limited to: China Literature Limited, WPP Group, China CITIC Bank, Watts Group (US), BE Education, and Jinghuan Group. In addition, Mr. Ye maintains long-term cooperations with international law firms in the United States and Europe.

EDUCATION

Mr. Ye graduated with an LL.B. in International Economic Law from East China Institute of Political Science & Law in 2000.

QUALIFICATIONS

Member of the PRC Bar

HONORS AND AWARDS

2016 In-House Community Annual External Legal Counsel

2015 Top 15 China Litigators by Asian Legal Business

Role Model of Communist Party Member Legal Community of Xuhui District, Shanghai (2007-

2008)

Outstanding Attorney of Xuhui District, Shanghai 2006

SOCIAL RESPONSIBILITIES

Member of All China Lawyers Association (ACLA)

Member of Shanghai Bar Association (SBA)

External Legal Counsel of the People's Government of Jiading District, Shanghai

Member of Civil and Commercial Litigation Specialty Committee under Shanghai Bar Association

Off-Campus Mentor of Shanghai University of Political Science and Law

Arbitrator of Shanghai Arbitration Commission (SHAC)

WORKING LANGUAGES

Chinese, English



叶枫

上海

+86 21 6080 0318
feng.ye@hankunlaw.com

业务领域

- 知识产权
- 争议解决

工作经历

叶枫律师专注于争议解决领域的法律事务，擅长办理重大复杂的民商事诉讼和商事仲裁案件，主办过大量银行贷款、私募基金、房地产、建筑工程、知识产权、广告传媒、公司控制权、股权投资、国际贸易、电竞游戏、拍卖典当等领域的案件。凭借深厚的民商事诉讼、商事仲裁的理论功底和丰富的谈判、出庭经验，叶枫律师对案情的分析透彻，预判准确，庭审效果好，能够为客户提供专业高效的争议解决方案和法律服务，被《亚洲法律杂志》ALB 评选为 2015 年度中国十五佳诉讼律师。

叶枫律师受聘担任多个政府及政府机关的法律顾问，熟悉政府法律事务，对农村集体经济制度有深入的研究，在集体资产经营管理领域拥有丰富的实操经验。叶枫律师长期为阅文集团、WPP 集团、中信银行、Watts 公司、必益教育、新金环集团等中外知名企业和机构提供法律服务，并与美国、欧洲的多国际律师事务所保持友好合作关系。

教育背景

叶枫律师 2000 年毕业于华东政法大学国际经济法专业，获得法学学士学位。

执业资格

中华人民共和国律师执业资格

荣誉与奖项

- 2006 年度徐汇区司法行政系统先进个人
- 2015 《亚洲法律杂志》中国 15 佳诉讼律师
- 2016 In-House Community 年度外部法律顾问奖

社会任职

- 中华律师协会会员
- 上海律师协会会员
- 上海市嘉定区人民政府外聘法律顾问
- 上海仲裁委员会 (SHAC) 仲裁员
- 上海市律师协会民商事诉讼业务研究委员会委员
- 上海政法学院校外硕士生导师

工作语言
中文、英文